
Mestské zastupiteľstvo v Stráţskom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Stráţskom  

konaného dňa 14. januára 2010 

 

 

Prítomní:                  Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková,  

                                    Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana 

                                    Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, Neprítomní : Ing. Lýdia    

                                    Harmanová, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák 

 

Návrhová komisia:   Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková  

                                 Hlasovanie: Za : Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Martin Šuľak, Ing.  

                                 Dušan Cacara, Mgr. Kamil Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, Mgr.  

                                 Anna Babjaková, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. Liduška  

                                 Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák                                

 

Overovatelia:            Ján Tejgi, Mgr. Anna Babjaková 

Hlasovanie: Za : Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Mgr. Kamil 

Hajdučko, Martin Šuľak, Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana Jurečková, 

Mgr. Anna Babjaková, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. 

Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák                             

                                                                  

Zapisovateľka:         Jana Balická 

 

 

O t v o r e n i e 

 

Mimoriadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva otvoril o 14,30 hodine a viedol Ing. 

Vladimír Dunajčák, ktorý privítal poslancov a ostatných prítomných.  
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P r o g r a m : 

1.    Otvorenie 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov  

3.    Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.    Ţrebovanie poslanca Mestského zastupiteľstva ( Mestská volebná komisia ) 

5.    Zloţenie sľubu zvoleného poslanca Mestského zastupiteľstva 

6.    Diskusia - Rôzne  

7.    Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu :  

       Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, MUDr. 

Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ján Tejgi, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, 

PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorčák 

 

K bodu č. 4 : Ţrebovanie poslanca Mestského zastupiteľstva (Mestská volebná komisia ) 

 

Primátor  oboznámil prítomných poslancov s nasledovným :  

 

- Vzdanie sa Ing. Miloša Marka mandátu poslanca MsZ k 31.12.2009. 

 

Keďţe sa uvoľnilo miesto poslanca MsZ, do 15 dní je nutné zvoliť náhradníka poslanca MsZ, 

čo je aj hlavným dôvodom dnešného mimoriadneho zasadnutia MsZ.  

 

- Výsledky zo zápisnice volieb v meste Stráţske dňa 02.12.2006 – bod IV. Náhradníci 

– kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov MsZ  

- Skutočnosť, ţe prví náhradníci sú Ing. Viera Venglarčíková s počtom hlasov 323 

a Ján Mihaľo s rovnakým počtom hlasov 323 

- Skutočnosť, ţe kandidáti na uvoľnený post poslanca MsZ sú z rôznych politických 

strán v zmysle § 44 ods. 3 Zákona č. 346/1990 Zb. v znení neskorších predpisov 

Mestská volebná komisia určí z nich poslanca ţrebom 

 

MsZ uvedené skutočnosti zobralo na vedomie. 

Predsedkyňa Mestskej volebnej komisie p. Majerčáková vyţrebovala náhradníka Ing. Vieru 

Venglarčíkovú za poslanca MsZ.  
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K bodu č. 5 : Zloţenie sľubu zvoleného poslanca Mestského zastupiteľstva  

 

Ing. Viera Venglarčíková zloţila predpísaný sľub poslanca MsZ. 

 

MsZ konštatuje, že : 

Novozvolený poslanec MsZ Ing. Viera Venglarčíková zloţil zákonom predpísaný sľub 

poslanca MsZ.  

 

MsZ vyhlasuje : 

Nastúpenie náhradníka Ing. Viery Venglarčíkovej za poslanca MsZ v súlade so Zákonom č. 

346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí, § 44 bod 3 a § 51 bod 1, 2.  

 

Primátor - MsZ berie na vedomie ţiadosť Ing. Miloša Marka o uvoľnenie z komisií MsZ 

a z výkonu sobášiaceho. 

Je potrebné zvoliť člena Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov, predsedu Komisie výstavby a ÚP a predsedu vyraďovacej komisie namiesto 

Ing. Marka. 

Ing. Cacara - v zmysle zákona sa členom Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov stáva Ing. Viera Venglarčíková. 

 

Primátor predloţil návrh za člena Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Ing. Vieru Venglarčíkovú :  

 

Hlasovanie : Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. 

Dušan Cacara, Mgr. Anna Babjaková, MUDr. Dana Jurečková, Zdržal sa : Ing. Viera 

Venglarčíková, Neprítomní : Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. Liduška  

Bušaničová 

 

MUDr. Jurečková – za predsedkyňu komisie výstavby a ÚP navrhujem  Ing. Venglarčíkovú  

Ing. Venglarčíková – myslím si, ţe nemám odbornosť v tejto oblasti, ale ak nie je nikto 

kompetentnejší ako ja, tak nemám výhrady. 

p. Šuľak – vzhľadom na krátkosť funkčného obdobia sa prikláňam k tomuto návrhu 
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Hlasovanie za predsedu Komisie výstavby a ÚP Ing. Vieru Venglarčíkovú :  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Mgr. Anna 

Babjaková, MUDr. Dana Jurečková, Zdržal sa : Ing. Viera Venglarčíková, Neprítomní : Ing. 

Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Dušan Cacara 

 

p. Šuľak – za predsedu vyraďovacej komisie navrhujem Ing. Dvorščáka, má bohaté 

skúsenosti s touto prácou 

p. Tejgi – keďţe Ing. Dvorčák nie je prítomný, doporučujem to presunúť na budúce 

zasadnutie MsZ 

 

K bodu č. 6 : Diskusia - Rôzne 

 

Primátor – Zmluva o prenájme objektu Kolkáreň nie je podpísaná, pretoţe OZ kolkárov sa 

rozhodlo, ţe ju nepodpíše. Treba zváţiť, čo je pre mesto výhodnejšie, či ostane 

prevádzkovanie tak ako bolo doteraz, čo je pre mesto strata, či schválime vyhlásenie novej 

verejnej obchodnej súťaţe alebo budeme hlasovať za odpredaj tejto nehnuteľnosti. 

 

Hlasovanie za prenájom nehnuteľnosti objektu Kolkáreň, súp. č. 255, ul. Obchodná, pozemok 

parc. č. 543/3, v katastrálnom území Strážske, obec Strážske, okres Michalovce, nehnuteľnosť 

vedená Katastrálnym úradom Košice, Správa katastra Michalovce na Liste vlastníctva LV č. 

1236 : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. Dušan 

Cacara, Mgr. Anna Babjaková, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, 

Neprítomní : Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. Liduška Bušaničová  

 

Primátor upozornil, ţe tohto roku bude 90. výročie futbalu v Stráţskom a doporučil pre 

prípravu broţúrky a dôstojný priebeh týchto osláv zloţenie komisie v nasledovnom zloţení : 

Ján Tejgi, Ing. Jozef Dvorščák, PaedDr. Milan Kačur, Ján Sabo, Jozef Lipovský, Ing. Miloš 

Marko. 

p. Tejgi – existuje hodnotný materiál, ktorý bol vypracovaný pri príleţitosti 80. výročia 

futbalu, preto doporučujem jeho doplnenie o ďalšie obdobie. 

 

MsZ zobralo na vedomie zloţenie komisie pre prípravu podkladov na vydanie broţúrky k 90. 

výročiu futbalu. 
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Primátor – na predchádzajúcom zasadnutí MsZ bolo pri schvaľovaní rozpočtového provizória 

okrem iného prejednané aj dočasné pouţitie prostriedkov z rezervného fondu na vyrovnanie 

časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami rozpočtu mesta na začiatku rozpočtového 

roka 2010 do 31.05.2010 do výšky 100 tis. €, o ktorom sa nehlasovalo. Preto dávam návrh 

o tom hlasovať. 

Hlasovanie za dočasné použitie prostriedkov z rezervného fondu na vyrovnanie časového 

nesúladu medzi príjmami a výdavkami rozpočtu mesta na začiatku rozpočtového roka 2010 

do 31.05.2010 do výšky 100 tis. € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. Dušan 

Cacara, Mgr. Anna Babjaková, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, 

Neprítomní : Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Lýdia Harmanová, PhDr. Liduška Bušaničová  

 

MUDr. Jurečková – doplniť dochádzku poslancov na web stránke mesta, pretoţe nie je od 

júla 2009 aktualizovaná 

 

Mgr. Hajdučko – mám informácie, ţe sa vraj predávajú piecky, ktoré boli zakúpené do 

nízkoštandardných bytov na ul. Laboreckej, bolo by potrebné to preveriť 

Primátor – preverí to MsP 

Mgr. Hajdučko – p. Sopkaničová má záujem o prenájom priestorov na zimnom štadióne na 

zriadenie predajne autokozmetiky. 

Primátor – uvedené priestory má v prenájme ešte Lifeline, s.r.o. ale po právnom vysporiadaní 

s touto firmou sa k tomu vrátime. 

 

p. Tejgi – navrhujem, aby poslanec, ktorý sa nezúčastní zasadnutia MsZ nemal vyplatenú 

odmenu. 

MUDr. Jurečková – predpokladám, ţe je tým myslené opakovaná neúčasť na zasadnutiach 

MsZ, pretoţe kaţdý poslanec sa raz za čas nemôţe zúčastniť zasadnutia z rôznych dôvodov 

ako sú napr. pracovné povinnosti, zdravotné problémy a pod. 

Ing. Cacara – je potrebné vypracovať formuláciu, ktorá by takúto opakovanú neúčasť 

postihovala aj nepriznaním odmeny a aby to bolo v súlade so zákonom.  

MUDr. Jurečková – doporučujem, aby vedenie mesta v spolupráci s hlavným kontrolórom do 

najbliţšieho zasadnutia vypracovalo návrh, ktorý by riešil tento problém. 
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U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  1 7 3 / 2 0 1 0 

 

 

Záver rokovania urobil primátor, poďakoval prítomným za účasť a rokovanie o 15,30 hod. 

ukončil. 

 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Kačur          Ing. Vladimír Dunajčák 

     prednosta MsÚ                  primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia:      Ján Tejgi        Mgr. Anna Babjaková    


